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HMESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 

16. pracovného Zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna konaného 20. novembra 2019 (streda) 

 
Prítomní   

Volebný obvod č. 1 

Ing. arch KRÁLIK Ján, Mgr. JUHANIAK Martin, Mgr. BARANČOK Andrej, 

OBERNAUER Július, Mgr. AMBROS Pavel, Ing. BARAN Miroslav, Ing. Arch. KUPEC 

Pavol, Ing. HAŠAN Milan 

Volebný obvod č. 2   

PhDr. DZURMANOVÁ Petra, PALOVČÍK Milan, MARUŠKIN Ján, Ing Bc. 

ŠTUGNEROVÁ Ľubica MA., Ing. STRMEŇ Vladimír 

Volebný obvod č. 3   

Mgr. STRUHÁR Daniel, Ing. RIDZOŇ Martin, Ing. FAŠANG Miroslav, Mgr. 

SKAČANOVÁ Eva,  TOKÁR Jozef, SCHMIDT Róbert 

Volebný obvod č. 4   

MARCINEK Martin 

 

Ospravedlnený 

MUDr. IANECSKO Stefan Arin 

 

 

Rokovanie viedol: 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD.,  primátor mesta 

 
 

Úvod 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobrý deň, kolegyne, kolegovia, začali 

by sme. Ospravedlňujem sa, že meškám. Bol som na pracovnom rokovaní. Ďakujem.  

 

 

 

 

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2019/12796 26.11.2019 
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Bod č. 1 - Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Aby sme sa nezdržiavali v súlade 

s paragrafom 13, ods. 4, a) zákona č. 369 z roku 1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov otváram 16. pracovné zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna konané vo volebnom období 2018/2022. Dnešné zasadnutie Mestského zastupiteľstva 

bolo zvolané v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 Zákona o obecnom zriadení a boli naň 

pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s platným mandátom. Z 21 poslancov je 

prítomných 20 poslancov, preto vyhlasujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného rokovania sa ospravedlnil pán 

poslanec Ján Maruškin. Tu je? Tak stihol prísť. Tešíme sa. Dovoľte, aby som na dnešnom 

zasadaní Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, poslancov MsZ ako aj jeho 

hlavnú kontrolórku mesta Brezna, prednostku MÚ mesta Brezno, vedúcich odborov, 

zástupcov médií, prizvaných hostí, ako aj všetkých prítomných občanov mesta Brezna. 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, týmto považujem zasadnutie MsZ mesta Brezna za 

otvorené.  

 

 

 

 

Bod č. 2 – Skúška hlasovacieho zariadenia 
 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 2. Tým je skúška 

hlasovacieho zariadenia. Poprosím vás potom pri odchode alebo vzdialení sa z miestnosti, aby 

ste si vybrali čipovú kartu. Skúsme hlasovanie ZA. Teraz hlasovanie PROTI. Ďakujem. 

A hlasovanie ZDRŽAL SA. Kolegyňa Štugnerová. Dobre. Funguje. Dobre. 

 

 

 

 

Bod č. 3 – Procedurálne otázky 
 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 3. Tým sú 

procedurálne otázky. Kde máme schválenie programu rokovania. Program rokovania vám bol 

doručený písomne spolu s pozvánkou. V programe rokovania navrhujem tieto zmeny 

a doplnky. Doplniť bod 3.A. – Návrh na menovanie náčelníka MsP Brezno. Potom bod 6.10. 

– Návrh poslanca Ing. Arch. Jána Králika na doplnenie programu tak, že v bode 6. – 

Majetkové záležitosti sa za bod 6.9. vkladá bod 6.10. – Schválenie spôsobu prevodu 

súťažných podmienok OVS o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj 

stavebného pozemku pre účel výstavby bytového domu v Brezne na ulici ŠLN. Tak?  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre, ale o tom dáme samostatne 

hlasovať. Dobre. Bod 3.A. doplňujem ja – Návrh na menovanie náčelníka MsP Brezno. 

Potom majetkové 6.11. – Odkúpenie nehnuteľnosti v k.ú. Brezno v lokalite Zadné Halny od 

Blaženy Repkovej, Anny Baboľovej a Eleny Pikulovej a navrhujem vypustiť bod 5., to je 

návrh na VZN, pardon chorý som, o parkovaní motorových vozidiel na území mesta. Ale tu 

sme sa dohodli s niektorými poslancami, keďže majú ešte doplňujúce alebo pozmeňujúce 

návrhy, aby sme tu zase nekoncipovali v znení o uznesení, keďže boli aj na pracovnom 

viaceré názory, aby sme to ešte na ďalšom pracovnom sedení dohodli tak, aby bola väčšinová 

zhoda a pôjde to na nasledujúce zastupiteľstvo v decembri. Dobre? Len aby ste vedeli že 

z akého dôvodu. Pre nič iné. Takže nesúri nás to, máme na to čas, takže radšej nech to 

pripravíme čo najlepšie, najdôslednejšie, aby sme sa potom k tomu znovu v krátkom čase 

nevracali. Má ešte niekto pripomienky alebo doplnenie k navrhovanému programu? Ak nie sú 

pripomienky, aha, pardon. Budeme najprv hlasovať o doplňujúcom návrhu, že pod bodom 

6.10. – Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok OVS o najvhodnejší návrh na 

uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj stavebného pozemku pre účel výstavby bytového domu 

v Brezne, ulica ŠLN. Návrh pána zástupcu Králika. Prosím?  

 

Neuvedený: (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: To bude. Ešte nekončíme. Vždy máme 

takúto postupnosť. Však to už je 16 v tomto volebnom. Máme priemer viac ako jedno na 

mesiac. Tak si myslím, že intenzita je v poriadku. Dobre. Viete, o čom hlasujete? Dobre. 

Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte.  

 

Hlasovanie: Dobre. Z 20 prítomných, 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol doplnený.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k hlasovaniu o programe 

rokovania ako celku. Čiže nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o programe, ktorý vám 

bol predložený aj so zmenami a doplnkami.  

 

Hlasovanie: Dobre. Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že program bol schválený 

jednohlasne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: So zreteľom na prerokované správy 

odporúča MsZ zvoliť návrhovú komisiu v zložení traja poslanci MsZ, pán poslanec Barančok, 

pán poslanec Baran a pán poslanec Marcinek. Má niekto z poslancov pripomienky alebo 

pozmeňujúce návrhy? Keď nie, dávam odhlasovať zloženie návrhovej komisie. Kto je ZA, 

aby návrhová komisia pracovala v uvedenom zložení?  

 

Hlasovanie: Ďakujem. Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že komisia bola schválená 

jednohlasne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia poverujem poslancov MsZ pána poslanca Struhára, pána zástupcu Králika. 

Zapísaním uznesenia a vypracovaním zápisnice poverujem Veroniku Horváthovú, sekretárku 

prednostky MsÚ. Tiež vás informujem o podpise zápisnice zo zasadnutia MsZ zo dňa 

23.10.2019, kde pani poslankyňa Dzurmanová a pán poslanec Tokár podpísali zápisnicu bez 

výhrad. Prešli by sme k programu rokovania. 



Strana 4 z 31 

 

 

 

Bod č. 3.A. – Vymenovanie náčelníka MsP 
 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pod bodom 3.A. máme návrh na 

menovanie náčelníka MsP. Vzhľadom k tomu, že prebehlo výberového konanie, odporúčam 

v zmysle zákona vymenovať MsZ za náčelníka pána Mgr. Júliusa Štulrajtera do funkcie 

náčelníka MsP s účinnosťou od 25.10.2019. 

 

Neuvedený: 11.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dali mi sem preklep, tak sa 

ospravedlňujem. Včera prebehlo výberové konanie, ktorého sa zúčastnili dvaja uchádzači. 

Obidvaja uchádzači splnili podmienky. Komisia vybrala ako víťazného uchádzača pána 

Štuljartera. Ja som ho požiadal, aby prišiel dnes, aby sa vám aspoň v krátkosti predstavil, 

pretože to považujem za dôležité, aby ste vedeli, o koho ide. S tým ale, že potom už tú takú 

podrobnejšiu koncepciu toho, ako to bude fungovať, tak by nám mohol predstaviť na tom 

nasledujúcom zastupiteľstve, pretože naozaj sme mu nedali veľa času ani na prípravu ani kým 

sa zorientuje. Takže ten nástup by bol až od pondelka. A ja som ho požiadal, aby nastúpil čím 

skôr z dôvodu, že nám ide aj jarmok a aj vianočné obdobie, kde máme viacero podujatí, takže 

aj z tohto pohľadu som to poviem takto, náhlil, aby to bolo čím skôr a dali sme veci na 

poriadok, tak ako majú byť. Takže ja ho poprosím, aby sa nám predstavil. Nech sa páči. Pán 

Štulrajter.  

 

Mgr. Július Štulrajter, náčelník MsP: Takže moje meno je Július Štulrajter. Som z Brezna, 

kde aj bývam samozrejme. Čo sa týka mojej profesionálnej kariéry, v roku 1991 som vstúpil 

do policajného zboru, kde som pracoval až do roku 2016 na rôznych pozíciách, väčšinou 

u poriadkovej polície. V rokoch 2002 – 2010 som bol zaradený ako riaditeľ obvodného 

oddelenia v Brezne. Neskôr som pracoval ako riaditeľ odboru poriadkovej polície na 

okresnom riaditeľstve. A vlastne to bol aj dôvod, aby som tieto skúsenosti a prax ponúkol 

mestu. Pokiaľ mesto bude mať záujem tieto služby využiť, tak sa tejto úlohy toho náčelníka 

MsP rád zhostím. Čo sa týka MsP, ak by som sa mal vyjadriť nejak k súčasnému stavu. Robil 

som si taký určitý, určitú analýzu, tak v stručnosti aspoň. Zistil som, že metodicky je MsP 

pripravená dobre. Má všetky materiály a podklady na to, aby fungovala správne. Drží sa 

vlastne zákona o obecnej polícii o priestupkoch, má veľmi dobre spracovaný organizačný 

poriadok, ktorý je podrobný a kvalitný materiál. Rezervy sú podľa môjho názoru v metodickej 

príprave alebo v odbornej príprave s tým, že tá práca, ktorú vykonávajú vyžaduje vysoké 

právne povedomie a neustále je potrebné opakovať, preškoľovať a oboznamovať policajtov 

s podmienkami ich práce tak, aby boli schopní odborne a správne zakročiť na mieste, kde sú 

privolaní alebo pri plnení bežných pracovných úloh. Toto sa dá zlepšiť hlavne tým školením, 

ako som povedal, nielen v oblasti tých zákonov, ale aj v oblasti komunikačných zručností. 

Riešia často situácie, ktoré vyžadujú určitý prístup alebo špecializáciu na riešenie 

konfliktných situácií, ktorú, a toto školenie myslím, že nemajú. Ďalším problémom, ktorý 

vidím v MsP je oblasť pracovnej disciplíny, ktorú bude treba nevyhnutne zlepšiť. Také javy 



Strana 5 z 31 

 

ako je nevšímavosť, ľahostajnosť alebo nedbalosť v službe nie sú na mieste. Takže sú na to 

metódy, ako sa to dá napraviť od pozitívnej motivácie až samozrejme po rôzne návrhy na 

personálne opatrenia a personálne zmeny. No stav MsP je 13 + 1, tabuľkový myslím, 

v skutočnosti tam teraz robí asi 7 policajtov, sa mi zdá. Takže tam vidím kus problém, lebo 

budeme vlastne fungovať v určitý čas do doplnenia stavu v núdzovom režime alebo v takom 

základnom režime pri plnení úloh, pokiaľ sa tie stav nenaplnia na ten plánovaný počet. Asi 

všetko z mojej strany.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem pene. Máte vy kolegyne, 

kolegovia nejaké otázky? Nech sa páči, pán poslanec Struhár.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec: Dobrý večer. Ja mám len takú otázku technického typu. 

Chcel by som vedieť, že na základe čoho, resp. kto bol v tej komisii výberovej a na základe 

čoho sme si vybrali práve tohto pána. Ja ako s vami vôbec absolútny problém nemám, ja vás 

nepoznám, navyše som sa dozvedel, že ste z (nezr.), čo je úplne dobre pre mňa, takže ako ja 

s vami problém nemám. Len chcem vedieť, že ako to celé prebiehalo, kto tam bol a prečo 

práve tento kandidát. Každopádne budem vám držať palce, bude to veľmi ťažký oriešok 

a verím, že ho zvládnete.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Tak v podstate základné požiadavky 

boli určené už vo výberovom konaní. Jednou z nich bola aj napr. prax v policajnom zbore, 

pretože som mal za to, že hľadáme v prvom rade policajtov, ktorí slúžili v poriadkovej službe 

a toto sme považovali za podstatné, lebo tu som videl ja jeden z najhlavnejších problémov 

v rámci tej činnosti v minulom období. Takže obidvaja, poviem, našťastie, obidvaja 

uchádzači, ktorí sa prihlásili, spĺňali podmienky, čiže to bola dlhodobá prax v policajnom 

zbore. V komisii som bol ja, pani prednostka, personalistka, prizvaní boli z komisie pre 

verejný poriadok, predseda, čo bol pán poslanec Strmeň a pán poslanec Schmidt tiež 

z komisie ako prísediaci, čiže mohli tak isto klásť doplňujúce otázky jednému aj druhému 

z uchádzačov. A zástupca ešte, pardon, Martin Juhaniak. Keďže obidvaja my máme prax aj 

v policajnom zbore, tak si myslím, že tie základné veci, úlohy a profesionálne nejaké 

zručnosti a tú kariéru sme si vedeli vyhodnotiť bez akýchkoľvek problémov. Poviem, 

kvalitatívne obaja uchádzači v rámci výberového konania boli na veľmi dobrej úrovni 

a rozhodli sme sa pre pána Štulrajtera alebo resp. ja som sa rozhodol vám ho navrhnúť tak, 

ako hovorí zákon, hlavne z toho dôvodu, že tá jeho prax čo sa týka hlavne poriadkovej 

polície, bola určite dlhšia a celkovo ako ten profil pre mňa bol rozhodujúci, aby som navrhol 

práve jeho. Ale vravím, že toto boli také základné veci. Pýtali sme sa samozrejme na tú 

odbornú prax, ale tam ani nie je veľmi čo rozoberať, pretože ako sme sami mohli počuť, tak 

od roku 2002 bol v riadiacej pozícii práve na tomto úseku, ktorý dá sa povedať, že je veľmi 

obdobný činnosti, ktorú robí momentálne alebo mala by robiť v rámci zákona aj MsP. 

Samozrejme v širšom rozmere ešte. Čiže pre mňa veľmi dobrý a vhodný kandidát. 

Samozrejme to ukáže čas a prax ako sa tejto úlohy zhostí. Ak teda bude schválený. Ak ti stačí 

takto. Dobre. Ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší? Ak nie, tak kolegyne, kolegovia, končím. 

Nech sa páči, môžete sa posadiť. Končím rozpravu. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie.  
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Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna menuje Mgr. Júliusa Štulrajtera, 

narodeného 04.05.1962, trvalo bytom MPČL 2166/9, 97701 Brezno do funkcie náčelníka 

MsP Brezno s účinnosťou od 25.11.2019.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 185/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pánovi Štulrajterovi gratulujem. A od 

25-teho ho môžete naháňať úspešne tam v sídle MsP. Takže ešte raz gratulujem. Kolegyne, 

kolegovia, prešli by sme k ďalšiemu návrhu.  

 

 

Bod č. 4 – Návrh VZN mesta XX/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

13/2018 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach zriadených mestom Brezno v znení doplnkov VZN č. 

7/2019 a VZN č. 12/2019 
 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pod bodom 4 máme návrh VZN mesta, 

ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 13/2018 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach zriadených mestom Brezno v znení doplnkov VZN č. 

7/2019 a VZN č. 12/2019. Predkladám ja, spracoval útvar prednostu mestského úradu 

zastúpený pani Bočovou. A k tomuto návrhu, keďže je stručný, tak poviem len toľko, že sme 

ním sledovali hlavne zníženie nákladov pre ľudí, čo majú deti v materských školách tým, že 

sa zmenili pásma jednotlivé určené ministerstvom školstva. Zvýšili sa výdavky práve na 

stravné pre rodičov týchto detí, tak sme sa rozhodli aspoň čiastočne znížiť tie náklady úľavou 

alebo resp. zrušením tohto poplatku pre rodičov. Bavili sme sa o tom na pracovných 

sedeniach, ak budú nejaké otázky, tak zodpovieme. Otváram rozpravu, nech sa páči. Mali sme 

to aj v komisii? Komisia zasadala, však? Poprosím ťa, pani predsedníčka.  

 

Neuvedená: Komisia mala predmetný materiál na svojom zasadnutí a doporučuje MsZ 

neschváliť. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Môžem sa spýtať, že aké boli dôvody? 

Aby vedeli aj kolegyne, kolegovia, lebo asi všetci nevedia.  

 

Neuvedená: Dôvody boli také, že režijné náklady školskej jedálne používajú v podstate na 

nejaký nákup toho sortimentu, ktorý potrebujú v školskej jedálni na všetky tie prípravy jedál, 

ktoré pripravujú atď. a zhodli sme sa, že práve príprava tých jedál pre škôlkarov je 

náročnejšia finančne ako pre školákov. Ak si zoberiete, pre škôlkarov sa pripravujú denne 3 

jedlá, kdežto pre školákov iba jedno jedlo. Takže nám to prišlo také trošku unfair, že títo 
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ľudia majú platiť, alebo rodičia školákov majú platiť 5 € na tie režijné náklady a rodičia 

škôlkarov žiadne režijné náklady. Takže sme sa bavili možno aj v takej rovine, že dobre, 

možno znížme tie režijné náklady, ale že každopádne, aby boli rovnaké, v rovnakej výške. 

Možno máte zase iný názor s tým, že áno, tí školáci dostávajú dotáciu zo štátu 1,20 €, takže to 

sú dva pohľady toho.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Áno. Len to je fakt.  

 

Neuvedená: No. To sú dva pohľady.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  V podstate deti, ktoré sú dnes v škole 

a ktorých sa ten príspevok 1,20 € týka, tak sú podstatne zvýhodnené oproti, poviem, deťom 

v materských školách, ktorých sa tento príspevok nedotýka. Takže tiež môžeme hovoriť 

o spravodlivosti a nespravodlivosti.  

 

Neuvedená: Môžem to dokončiť tú myšlienku? Že v podstate tí školáci začínajú chodiť na 

krúžky, začínajú chodiť do ZUŠ, navštevujú ŠK detí a všade sú nejaké tie poplatky, ktoré sme 

stanovili aj my ako mesto. Čiže tiež to nie je nič zadarmo a budete vidieť, že čím budete mať 

staršie deti, tak tie náklady na tú výchovu a na tie nejaké záujmové činnosti budú čím ďalej 

vyššie. Takže tak sme sa nejako bavili, že v tej materskej škole, dobre, dávajú tí rodičia na tú 

stravu a tam to končí. V podstate si zaplatia ten poplatok za materskú školu, ale naozaj tie 

výdavky.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: To už nemáš deti v materskej škole. 

Tam to vôbec nekončí. Platíme aj ďalšie veci. Tí, čo sme rodičia.  

 

Neuvedená: Ale tie náklady v škole sú ďaleko vyššie. Budete nakupovať pracovné zošity, 

atď. No je to, hovorím, že sama som tak na vážkach, pretože sú to dva pohľady. Ako keby 

sme boli finančne tak dobre na tom, že by sme nemuseli priplatiť tie režijné náklady, je to 

super.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ja sa pozerám na to ako na balík. Lebo 

ten rodič sa nepozerá na to, že poviem, či dieťa mu chodí na krúžok, tam musí platiť, musí za 

jedlo platiť toľko. On sa pozerá na to ako balík, že poviem, ten môj školák alebo ten môj 

predškolák alebo to dieťa v materskej škole alebo škôlke ma stojí, poviem, mesačne 40 alebo 

50 €. Takže my sme chceli tento balík znižovať v globále. Ako hľadať tam spravodlivosť 

a nespravodlivosť, tak to je asi veľmi ťažké. Aj keď do tohto vstupuje aj mesto, do určitých 

vecí nie, ako sme povedali, tie nové pásma, ako sa nastavili v rámci stravovania. S týmto 

neurobíme my nič. Na druhej strane je to dobre, že sa to zvýšilo, pretože variť za euro sa 

jednoducho nedá. Určite je kvalitnejšia strava. Čiže aj toto má svoj zmysel, ale ako sú to, ako 

si povedala, dva pohľady. Takže nech sa rozhodnú kolegyne a kolegovia. Momentálne pre 

predstavu, ako to stravné vyjde pre tých škôlkarov, teda kde nie sú, niekedy aj do 40, podľa 

toho koľko vyjde v rámci, okolo 38 pán zástupca. 36 – 38 €. Oproti tomu, že predtým to bolo 

okolo 22, tak 22, 23, takže ako vyšiel mesiac. Dobre, otváram rozpravu, nech sa páči, 

kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového konania k návrhu VZN, ktorý sa mení a dopĺňa VZN č. 13/2018 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach zriadených 
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mestom Brezno v znení neskorších doplnkov VZN č. 7/2019 a VZN č. 12/2019, 2.) uznáša sa 

ďalej tak ako je uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 12 ZA. ZDRŽALI SA 8. Konštatujem, že návrh bol 

schválený.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: O jeden hlas bol. Myslel som, že nie je. 

Ale len 21 by muselo byť.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 186/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

 

 

Bod č. 5. – Návrh VZN mesta XX/2019, o parkovaní motorových vozidiel 

a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezna 
 

 

 

Bod č. 6. – Majetkové záležitosti 

 

 

 

Bod č. 6.1. – Žiadosť ZBOJSKÁ, s.r.o. o nájom pozemkov v k.ú. Brezno, pri 

obci Michalová 
 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k ďalšiemu bodu. Nech sa 

páči, pani doktorka.  

 

Neuvedená: Vážení prítomní, dobrý deň prajem. Predmetom predloženého materiálu je 

žiadosť ZBOJSKÁ, s.r.o. o nájom pozemkov vo vlastníctve mesta, ktoré sa nachádzajú pri 

obci Michalová. Menovaná spoločnosť požiadala mesto o poskytnutie pozemkov do nájmu 

náhradných pozemkov, poviem už rovno tento výraz, sú to tri parcely dokopy, dve parcely 

reg. C 7791/67 a reg. parc. E 9419/1. Všetky charakteru trvalých trávnatých porastov. Spolu 

majú výmeru 78 175 m2. Fyzicky sú lokalizované v podstate na začiatku obce Michalová, je 

to ale kataster Brezno, v lokalite, kde pred dvomi rokmi mesto prenechalo tejto spoločnosti 

zmluvou o nájme pozemku do užívania inú parcelu. Parcelu 9410/1 o výmere 433 620, teda 

vyše 43 hektárov. Vtedy táto parcela bola prenechaná spoločnosti ZBOJSKÁ, s.r.o. na 

základe výsledku OVS, kde menovaná spoločnosť bola víťazom súťaže na nájom tohto 

pozemku s ponúknutou cenou 180 € za užívanie za hektár a rok. V priebehu nasledujúceho 

roku sa stala taká vec, že došlo k rozčleneniu tohto pozemku geometrickým plánom, ktorý 
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dalo vypracovať mesto v spolupráci s Lesmi mesta Brezna a v dôsledku rozčlenenia tejto 

parcely, ktorá už bola v tom čase predmetom nájmu, sa odčlenila jej väčšia časť ako osobitné 

parcely a odišli do Lesného pôdneho fondu s tým, že teda má záujem ju užívať Lesy mesta 

Brezna. Na základe tejto skutočnosti sa vlastne pôvodne užívaná parcela pre ZBOJSKÚ, s.r.o. 

zmenšila o 329 557 m2 na výmeru 104 633 m2. Z toho dôvodu teda aj ZBOJSKÁ, s.r.o. sa 

obrátila na mesto, aby mesto poskytlo aspoň nejaké náhradné pozemky za tú časť teda, ktorú 

už ďalej užívať nemôžu, keďže teda ZBOJSKÁ, s.r.o. má záujem o užívanie pozemkov 

poľnohospodárskych, nie lesných, vzhľadom na to, že sú aj poberateľom dotácií štátu. Za 

poskytnutie týchto náhradných pozemkov navrhol teda žiadateľ cenu nájmu 50 €/h/rok. 

V žiadosti sa vyjadrovali naše Lesy mesta Brezna. V podstate súhlasia. Vydali súhlasné 

stanovisko na poskytnutie týchto náhradných pozemkov s tým, že budú mať zaručené, tak ako 

aj v nájomnej zmluve je zakotvené, že budú môcť sa po týchto pozemkoch pohybovať kvôli 

prístupu na parcely, ktoré obhospodarujú, teda na Lesný pôdny fond. V tomto prípade by sa 

jednalo o nájom formou osobitného zreteľa, teda konkrétnemu adresátovi s tým účelom pre 

zohľadnenie tohto stavu je práve to, že by to bolo poskytnutie náhradných pozemkov 

nájomcovi z dôvodu, že pôvodná výmera užívaných pozemkov sa zmenila v podstate 

konaním na strane prenajímateľa. Zámer bol, doba nájmu je na 5 rokov navrhnutá, pretože 

v podstate podľa súčasného stavu príslušných právnych predpisov kratšia doba to ani nemôže 

byť už v súčasnosti. Takže 5 rokov. Zámer prenajať tento majetok bol zverejnený zákonnými 

spôsobmi. Na schválenie tohto nájmu je potrebné 2/3 vašich hlasov, keďže sa jedná o nájom 

z dôvodu osobitného zreteľa. Zatiaľ všetko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Mali sme aj komisiu 

k tomuto stanovisku? Nie? Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Pán 

poslanec Strmeň, nech sa páči. 

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec:  Ďakujem za slovo. Ja s nájmom súhlasím samozrejme, len 

nemôžem súhlasiť s navrhnutou cenou žiadateľa, pretože keď tie pozemky aj predtým mal za 

180 €, tak nevidím dôvod, prečo by sme teraz to mali prenajímať za 50 € a už z titulu toho, že 

žiadateľ určite na ten pozemok si požiadal štátnu dotáciu, ktorá je vo výške minimálne 300 

€/h, čiže stále ešte keď nám zaplatí 180 € nájom, mu 120 € zostáva. Ďakujem. Čiže dávam 

návrh nie 50 €, ale za pôvodnú sumu 180 €.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pán poslanec Barančok, nech 

sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: Ďakujem. Ja som toho istého názoru, lebo presne toto isté 

sme mali naposledy pri tomto istom žiadateľovi a zvýšili sme to na tých 180 €, pretože to bolo 

podľa tých zásad, takže sa pripájam k tomu istému návrhu, že nech niekedy vymenia aj naše 

zásady, ktoré máme. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Ďakujem. Pán poslanec Hašan, 

nech sa páči.  

 

Ing. Milan Hašan, poslanec: Ďakujem. Súhlasím s tým, že sa chcem spýtať, ak mi vie tuto 

niekto odpovedať, či tá náhradná pôda je kvalitne taká istá, ako tá, čo sa im odobrala. Ak áno, 

tak samozrejme s tou cenou nesúhlasím ani ja.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Asi áno, nie? To je v tej lokalite, takže 

pôda určite, len skôr možno ak je to zarastené viac.  
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Neuvedený: Má podstate menší rozsah ako vysúťažili.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Kvalita pôdy bude rovnaká. 

S faktickou.  

 

Neuvedený: Poznám tú lokalitu dobre. Je to úplne, ak aj pozrieš Milan tú fotografiu, nemáš 

možnosť, ale ak je tam, tak je to úplne ten istý blok, je to ten istý trvalý trávny porast. On to 

bude využívať. Áno. Na tej istej lúke, kde aj mal, niečo sa mu vzalo z titulu potreby pre 

Mestské lesy a niečo sa mu teraz dáva naspäť, ale úplne je to ten istý trvalo trávny porast ako 

aj bol.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Ďakujem, pán poslanec 

Schmidt, nech sa páči.  

 

Robert Schmidt, poslanec: Ja len či náhodou nevieme, že dokedy majú platnosť so súčasnou 

zmluvou nájomnou na ten pozemok, ktorý ešte majú. Tú, čo majú ešte platnú na ten malý 

pozemok, čo im zostal.  

 

Neuvedená: (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Ešte niekto ďalší do 

rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla najprv 

pozmeňujúci návrh.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: Takže pozmeňujúci návrh kolegu Strmeňa. Výška nájmu 

sa upravuje sadzba 180 €/ hektár / ročne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Nech sa páči, kolegyne, 

kolegovia, hlasujte o pozmeňujúcom návrhu kolegu Strmeňa.  

 

Hlasovanie. Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Poprosím návrh ako celok.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) berie na vedomie, že ZBOJSKÁ, 

s.r.o. ďalej tak ako je uvedené v texte, 2.) vyhlasuje pre účel nájmu nehnuteľný majetok mesta 

Brezna ďalej tak ako je uvedené v texte, za prebytočný, 3.) schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých 

poslancov, ďalej tak ako je uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 187/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 
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Bod č. 6.2. – Žiadateľka p. Nadežda Haque, trvale bytom Tisovská cesta 49, 

Brezno, o prenájom nehnuteľného majetku mesta – jednoizbového nájomného 

bytu na ulici Nálepkova 1194/11 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 6.2. Poprosím.  

 

Neuvedený: Vážený pán primátor, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. Žiadateľka 

pani Nadežda Haque, trvale bytom Tisovská cesta 49 Brezno, požiadala mesto Brezno 

o nájom nehnuteľného majetku mesta Brezna o 1-izb. byt na ulici Nálepkova 1194/11. 

Materiál je pripravený na schválenie ako prípad hodný osobitného zreteľa na základe tej 

skutočnosti, že sa jedná o živiteľa rodiny s maloletým dieťaťom, ktorých momentálne životná 

ekonomická situácia neumožňuje riadne zaradenie do poradovníka žiadateľov. Z toho dôvodu 

je to potrebné schváliť 3/5 väčšinou všetkých hlasov poslancov. Jedná sa o 1-izb. byt č. 8, ako 

som už povedal, na Nálepkovej ulici 1194/11. Výška nájmu je určená sumou 54,63 € / mesiac 

bez služieb. Doba nájmu by bola doba určitá, jeden rok. Majetkové a sociálne pomery 

žiadateľky sú uvedené v dôvodovej správe návrhu uznesenia.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Dobre. Ďakujem. Komisie sa 

vyjadrovali k tomu, sociálne? Poprosím. Čiže odporúčate schváliť. Ďakujem pekne. Otváram 

rozpravu, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) berie na vedomie, že žiadateľka 

pani Nadežda Haque, ďalej tak ako je uvedené v texte, 2.) rozhoduje 3/5 väčšinou všetkých 

poslancov, ďalej tak ako je uvedené v texte, 3.) schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

o nájom nehnuteľného majetku mesta Brezna nájom 1-izb. bytu na ulici Nálepkova 1194/11 

Brezno, ďalej tak ako je uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Ďakujem. Pripomienky, 

pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 188/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 6.3. – Žiadosť Petra Čunku, trvale bytom Hlavina 2105/13, Brezno, 

o prenájom nehnuteľného majetku mesta – jednoizbového nájomného bytu 

v osade Hlavina 2105/13 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 6.3. 

 

Neuvedený: Pán Peter Čunka, trvale bytom Hlavina 2105/13 požiadal mesto Brezno 

o prenájom nehnuteľného majetku mesta – jednoizbového nájomného bytu v osade Hlavina 

2105/13. Taktiež je materiál pripravený na schválenie ako prípad hodný osobitného zreteľa 

a to na základe tej skutočnosti, že sa jedná o živiteľa rodiny s maloletým dieťaťom, ktorých 

momentálny životná ekonomická situácia neumožňuje riadne zaradenie do poradovníka 

žiadateľov o byt. Takže je tento materiál pripravený na schválenie ako prípad hodný 

osobitného zreteľa. Doba určitá by bola 1 rok v prípade schválenia. A výška nájmu by bola 

51,05. Tu ešte môžeme pre zaujímavosť u viesť, ak ste si všimli v návrhu uznesenia, tak pán 

Peter Čunka má trvalý pobyt na tejto adrese 2105/13, ale z dôvodu, že osoby, ktoré s ním žili 

v spoločnej domácnosti, rodičia, si kúpili nehnuteľnosť mimo okresu Brezno a on sa chce 

osamostatniť od nich, tak z toho dôvodu požiadal o pridelenie tohto bytu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Komisie, poprosím, sociálna.  

 

Neuvedená: Takže doporučujeme odsúhlasiť ako prípad osobitného zreteľa kvôli tým 

skutočnostiam, ktoré boli v podstate uvedené. On síce tam aj poprerábal, keď žil aj s rodičmi 

a chce tam zostať aj naďalej.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pokračuje ďalej. Dobre. Ďakujem. 

Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Pán poslanec Marcinek, nech sa páči.  

 

Martin Marcinek, poslanec: Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Ja sa chcem spýtať, či to nie je 

z tých, čo mali tie dlžoby a museli odísť. To nie je z tých s.r.o.?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Nie. Nemali, nie, títo? Podlžnosti.  

 

Neuvedený: Tí jeho rodičia, oni boli platičmi, ale chceli sa presťahovať mimo okresu Brezno, 

tak oni nemali nedoplatky na nájomnom. To znamená (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Ak nikto ďalší do rozpravy, 

rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh a uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) berie na vedomie, žiadosť Petra 

Čunku, trvale bytom Hlavina 2105/13, ďalej tak ako je uvedené v texte, 2.) rozhoduje 3/5 

väčšinou všetkých poslancov, ďalej tak ako je uvedené v texte, 3.) schvaľuje 3/5 väčšinou 

všetkých poslancov nájom nehnuteľného majetku mesta Brezna nájomný 1-izb. byt v osade 

Hlavina 2105/13 okres Brezno, ďalej tak ako je uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, doplňujúce, 

pozmeňujúce, ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 189/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 
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Bod č. 6.4. – Zrušenie uznesenia MsZ mesta Brezno č. 133/2019 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pod bodom 6.4. máme zrušenie 

uznesenia MsZ mesta Brezno č. 133/2019. Nech sa páči.  

 

Neuvedený: MsZ mesta Brezna na svojom zasadnutí dňa 26.07.2019 schválilo uznesenie č. 

133/2019 predmetom ktorého bolo schválenie uzatvorenia zmluvy o budúcej zámennej 

zmluve medzi mestom Brezno ako prvým budúcim zámenníkom a spoločnosťou 

KORYTIAK, s.r.o. ako druhým budúcim zámenníkom. Predmetom tejto zmluvy mala byť 

zámena nehnuteľnosti vo vlastníctve spoločnosti KORYTIAK, s.r.o. Jedná sa o parc. EKN 

12672 o výmere 10 m2 s tým, že mesto Brezno ako druhý budúci zámenník ponúkne pánovi 

Korytiakovi zástupcov konateľovi spoločnosti KORYTIAK, s.r.o. pozemok s bonitou orná 

pôda o rozlohe najmenej 800 m2. Návrh zmluvy o budúcej nájomnej zmluve bol pripravený, 

bol predložený vlastne na pripomienkovanie spoločnosti KORYTIAK, s.r.o., ale tento náš 

návrh neakceptoval, takže po zmene projektovej dokumentácie bolo rozšírenie vododovu pre 

poj ulice MPČL s Potočnou ulicou realizované cez iné pozemky, teda mimo pozemku 

vlastníctva spoločnosti KORYTIAK, s.r.o. a z tohto dôvodu je potrebné toto uznesenie zrušiť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. To je to, čo sme sa 

naťahovali na Potočnej. Dobre. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak 

nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) zrušuje uznesenie MsZ mesta 

Brezna č. 133/2019 zo dňa 26.07.2019 v celom rozsahu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 190/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 6.5. – Žiadosť Stredoslovenskej vodárenskej spločnosti, a.s., IČO: 

36 056 006, so sídlom: Partizánska cesta 5, 974 01 Banská Bystrica, 

o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 6.5. Nech sa páči.  
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Neuvedený: Tak predmetom návrhu je schválenie uzatvorenia zmluvy o zriadení vecného 

bremena medzi mestom Brezno ako povinného z vecného bremena so Stredoslovenskou 

vodárenskou spoločnosťou, a.s. ako oprávneným z vecného bremena. Z mojej strany si touto 

zmluvou zriadia v prospech oprávneného z vecného bremena časovo neobmedzené vecné 

bremeno ako vecné právo umiestnenia zariadení verejného vodovodu na spomínaných 

parcelách, čo sa týka prepoja ulice MPČL a ulice Potočná a to v rozsahu vyznačenom 

v geodetickom pláne tak ako je uvedený v texte, na tých parcelách, ako sú uvedené v texte. 

Vlastne právo vecného bremena oprávneného z vecného bremena zodpovedá povinnosť 

povinného z vecného bremena strpieť na zaťažených pozemkoch umiestnenie zariadení 

verejného vodovodu. Sme povinné umožniť v nevyhnutnej miere vstup, prechod a prejazd cez 

zaťažené pozemky automobilmi, technikou a pešo za účelom zabezpečenia výkonu prác 

spojených s prevádzkou, údržbou a vykonávaním opráv na tomto vodovode a taktiež máme 

povinnosť, aby sme bez súhlasu vlastníka a prevádzkovateľa tohto vodovodu nebudovali nad 

vodovodným potrubím a mimo jeho pásma ochrany stavby, nemôžeme tam umiestňovať 

trvalé zariadenia, konštrukcie alebo iné podobné zariadenia, nevysádzať trvalé trávne porasty 

a to z toho dôvodu, aby sme tam nevykonávali činnosti, ktoré by obmedzili prístup 

k zariadeniam verejného vodovodu. Toto vecné bremeno sa zriadi za týchto podmienok. 

Náklady bude znášať oprávnený z vecného bremena, teda Stredoslovenská vodárenská 

spoločnosť. Toto vecné bremeno sa zriadi ako vecné právo v prospech vlastníka verejného 

vodovodu, teda Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti a odplata bude bezodplatná, keďže 

sa jedná o verejnoprospešnú stavbu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa 

páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) berie na vedomie žiadosť 

Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s., ďalej tak ako je uvedené v texte, 2.) schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o zriadené vecného bremena, ďalej tak ako je uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 191/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 6.6. – Žiadosť Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s., IČO: 

36 056 006, so sídlom: Partizánska cesta 5, 974 01 Banská Bystrica, 

o uzatvorenie zmluvy o podmienkach zabezpečenia realizácie stavby „Brezno – 

splašková kanalizácia, kanalizačný zberač Potočná AA – 3“ a o postúpení práv 

a povinností stavebníka stavby 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 6.6. Nech sa páči . 

 

Neuvedený: Predmetom schválenia je schválenie uzatvorenia zmluvy o podmienkach 

zabezpečenia realizácie stavby Brezno – splašková kanalizácia, kanalizačný zberač Potočná 

AA – 3 a zároveň schválenie dohody o postúpení práv a povinností stavebníka stavby Brezno 

– splašková kanalizácia, kanalizačný zberač Potočná AA – 3 medzi zmluvnými stranami, 

ktorými je mesto Brezno na jednej strane a Stredoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s. na 

strane druhej. Takže predmetom a účelom tejto zmluvy je schválenie defacto dvoch dohôd. 

Dohody zmluvných strán o podmienkach a spôsobe zabezpečenia realizácie stavby Brezno – 

splašková kanalizácia, kanalizačný zberač Potočná AA – 3 a zároveň schválenie dohody 

zmluvných strán o postúpení práv a záväzkov stavebníka k stavbe Brezno – splašková 

kanalizácia, kanalizačný zberač Potočná AA – 3. Ďalej sú v texte uznesenia uvedené záväzky 

jednotlivých zmluvných strán, ktoré asi nebudem celé čítať, keďže sú na troch stranách 

a samotný text zmluvy tvorí prílohu dôvodovej správy k návrhu uznesenia.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Ďakujem. Otváram rozpravu, 

nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) berie na vedomie žiadosť 

Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s., ďalej tak ako je uvedené v texte, 2.) schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o podmienkach zabezpečenia realizácie stavby Brezno – splašková 

kanalizácia, kanalizačný zberať Potočná AA – 3 a o postúpení práv a povinností stavebníka 

Brezno – splašková kanalizácia, kanalizačný zberač Potočná AA – 3 medzi zmluvnými 

stranami, ďalej tak ako je uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 192/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 6.7. – Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok VOS 

o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj nebytového 

priestoru č. 1, nachádzajúceho sa v bytovom dome s.č. 2254 na Ulici Glianskej 

č. 20 v Brezne 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 6.7. Tu by sme 

prešli všetky tri, ak súhlasíte v rámci rozpravy a potom o každom by sme rokovali osobitne. 
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Čiže dávam návrh, aby sme rozpravu spojili o bode 6.7., 6.8., 6.9., keďže sa to týka v podstate 

priestorov nebytových v jednom objekte. Súhlasíte, kolegyne, kolegovia? Nech sa páči, môžeš 

nám všetkým trom.  

 

Neuvedený: Dobrý večer, vážený pán primátor, vážený pán poslanecký zbor. Predmetom 

všetkých troch návrhov uznesení sú štandardné súťažné podmienky na odpredaj nehnuteľného 

majetku mesta Brezno. Jedná sa o nebytový priestor č. 1, 2, 3, ktorý sa nachádza v tom istom 

bytovom dome na ulicu Glianskej č. 20. Predmetom prevodu spolu s nebytovými priestormi 

sú aj podiely priestorov na spoločných častiach, na spoločných zariadeniach bytového domu 

a na príslušenstve. A taktiež spoluvlastnícky podiel, na ktorom je bytový dom postavený. 

Bytový priestor č. 1 má výmeru podlahovej plochy 57 m2. Bytový priestor č. 2 má výmeru 

podlahovej plochy 35,49 m2 a bytový priestor č. 3 má výmeru podlahovej plochy 53,83 m2. 

Vo všetkých troch prípadoch vychádza minimálna kúpna cena, ktorú mesto Brezno ako 

vyhlasovateľ OVS bude požadovať vychádza zo znaleckého posudku, ktorý vyhotovil znalec 

z odboru stavebníctva a je to Ing. Haninec. V prvom prípade žiadame minimálnu kúpnu cenu 

15 541 €. V druhom prípade, pri výmere 35,49 m2 7 819 € a v treťom prípade pri výmere 53 

m2 11 580 €. Samozrejme, že je to minimálna cena, ktorá môže byť oveľa vyššia potom ako 

sa uskutoční súťaž. Sú to štandardné podmienky, ako som spomínal. Vo všetkých troch 

prípadoch žiadame, aby uchádzači zložili finančnú zábezpeku vo výške 1 000 €. Jediným 

rozhodujúcim kritériom bude najvyššie ponúknutá kúpna cena. Vo všetkých troch prípadoch 

sa jedná o nebytové priestory, ktoré v minulosti boli používané ako sídlo (nezr.) Čertovica 

spoločnosťou Lesy mesta Brezno, s.r.o. Tieto priestory sa momentálne, mesto Brezno ich 

nevyužíva na plnenie svojich úloh. Nemá v súčasnosti, ani v budúcnosti neplánuje v týchto 

priestoroch žiaden investičný zámer. To je všetko z mojej strany.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Ďakujem. Otváram rozpravu, 

nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Prvý pán poslanec Marcinek, nech sa páči.  

 

Martin Marcinek, poslanec: Ďakujem za slovo. Ale zostane to vždy ako nebytové priestory, 

že nebudú tam nejaké lacné byty alebo niečo. Bude to ako v zmluve uvedené, že ak to dakto 

kúpi, že tam nemôže nejaké lacné byty na bývanie urobiť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Byt si tam môže urobiť, ako 

obmedzovať vlastníctvo týmto spôsobom zmluvne, to asi sotva. Bavíme sa o vlastníckom 

práve. A samozrejme stavebný úrad to povoľuje, čiže ono to musí prebehnúť potom ďalším 

procesom v rámci stavebného úradu u nás. Čiže nie je to tak, že teraz ja sa rozhodnem, že 

zajtra to bude bytový byt, to tak nie je. Ale ako ten zámer my nemôžeme zmluve obmedziť. 

Ako to by bolo podľa mňa nie v poriadku.  

 

Martin Marcinek, poslanec: Ale je tam to riziko, že dakto spraví z toho menšie bytíky 

a môže to prenajímať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Tak predpokladáme, že aj za tým 

účelom si to niekto kúpi. Ako pivnicu si nikto asi nebude kupovať za 15 000 €.  

 

Neuvedený: Prioritný záujem majú ľudia z toho bytového domu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Čo máme informáciu, záujem majú 

vlastníci bytov, ktorý sú tam. Minimálne dvoch vieme.  
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Neuvedený: Tri byty a minimálne dvaja majú záujem. Dúfame, že vygenerujeme vyššie 

peniaze.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Preto sme dávali OVS a tak je to aj 

najtransparentnejšie vzhľadom aj na to, ako sú teraz postavené zákony. Takže toto nie. Ale 

vravím, cez stavebný sa to dá potom.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ak bude zákonný dôvod na zrušenie, 

tak vieme zrušiť súťaž, tak to poviem. Ale len tak, že rozhodol som sa zrušiť súťaž, tak to 

nejde. Dobre. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) vyhlasuje pre účel prevodu 

nehnuteľného majetku mesta Brezna, a to nebytový priestor. Č. 1, ďalej tak ako je uvedené 

v texte za prebytočný, 2.) schvaľuje spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezna, 

ďalej tak ako je uvedené v texte OVS, 3.) schvaľuje, ďalej tak ako je uvedené v texte, 4.) 

súhlasí, ďalej tak ako je uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Čiže hlasujeme, kolegyne, kolegovia 

o bode 6.7. najprv. Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 193/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 6.8. – Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok VOS 

o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj nebytového 

priestoru č. 2, nachádzajúceho sa v bytovom dome s.č. 2254 na Ulici Glianskej 

č. 20 v Brezne 
 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Bod 6.8. poprosím.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) vyhlasuje pre účel prevodu 

nehnuteľného majetku mesta Brezna, a to nebytový priestor č. 2, ďalej tak ako je uvedené 

v texte za prebytočný, 2.) schvaľuje spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezna, 

ďalej tak ako je uvedené v texte OVS, 3.) schvaľuje, ďalej tak ako je uvedené v texte, 4.) 

súhlasí, ďalej tak ako je uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 194/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 
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Bod č. 6.9. – Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok VOS 

o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj nebytového 

priestoru č. 3, nachádzajúceho sa v bytovom dome s.č. 2254 na Ulici Glianskej 

č. 20 v Brezne 
 

 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 6.9. Nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) vyhlasuje pre účel prevodu 

nehnuteľného majetku mesta Brezna, a to nebytový priestor č. 3, ďalej tak ako je uvedené 

v texte za prebytočný, 2.) schvaľuje spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezna, 

ďalej tak ako je uvedené v texte OVS, 3.) schvaľuje, ďalej tak ako je uvedené v texte, 4.) 

súhlasí, ďalej tak ako je uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. Pali, čo? Nemusíme opakovať. Dobre.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Návrh prešiel. Nehlasoval 1.  Konštatujem, že 

návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 195/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 6.10. – OVS ŠLN stavebný pozemok 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k ďalšiemu bodu 6.10. 

Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok OVS o najvhodnejší návrh na 

uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj stavebného pozemku pre účel výstavby bytového domu 

v Brezne, ulica ŠLN. Predkladá pán zástupca Králik, nech sa páči.  

 

Ing. arch. Ján Králik, poslanec: Ďakujem pekne za slovo. Je to tak isto vec, ktorá v tomto 

zastupiteľstve bola už viackrát. V prvom momente je treba zrušiť dve uznesenia a to č. 

103/2019 zo dňa 26.06.2019 a uznesenie 132/2019 zo dňa 26.07.2019. Sú to vlastne pozemky, 

ktoré mesto Brezno vlastne vyčlenilo na výstavbu bytov na ulici ŠLN. Je to v bloku, kde bol 

vlastne niekedy objekt bitúnku pre jednoduchosť. Viete dobre, že v tom prvom uznesení 

mesto schválilo VOS na predaj dvoch pozemkov, kde mali stáť dva bytové domy. Na základe 

petícií občanov tých existujúcich bytových domov a prekonzultovaní tohto problému priamo 

s účastníkmi petičného výboru plus obyvateľmi toho sídliska ŠLN došlo k zmene tohto 

uznesenia tým, že viac-menej sme vyhoveli určitým spôsobom ľuďom, ktorí práve boli v tom 

petičnom výbore a posunuli sa proste tie pozemky umiestnením smerom južným 
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a východným. Čiže dostali sa ďalej od bytového objektu neviem číslo, aké on má. Proste toho, 

ktorý je rovnobežný s komunikáciou a objektu, ktorý je kolmo na komunikáciu a Hron za 

objektom toho pohostinstva, ktoré tam je. Bola urobená zmena geometrického plánu, bolo to 

druhýkrát dané do zastupiteľstva. Zastupiteľstvo znovu schválilo vlastne túto zmenu 

z hľadiska tej dohody, ktorá bola viac-menej ústne na tom jednaní s obyvateľmi ŠLN 

urobená. Keďže sme v tomto zastupiteľstvo schválili aj to uznesenie, bolo vlastne uznesenie 

naplnené, no petičný výbor opätovne proste pokračoval v petícií ohľadom výstavby týchto 

dvoch objektov s tým, že znovu bolo stretnutie na zimnom štadióne, kde mesto išlo do 

kompromisného riešenia a viac-menej aj na úkor zníženia počtu bytov mesto ponúklo 

obyvateľom realizáciu alebo predaj pozemku na realizáciu jedného bytového domu, ktorý 

skutočne už hľadiska odstupových vzdialeností, z hľadiska oslnenia, z hľadiska počtu bytov 

v uvedenom priestore atď. spĺňa všetky podmienky, ktoré mesto Brezno vlastne určovalo na 

základe platného územného plánu, plus samozrejme sú v súlade so všetkými zneniami 

stavebného zákona atď. Keďže petičný výbor následne uskutočnil proste nejaké nové 

hlasovanie medzi obyvateľmi s tým, že aj napriek tomuto kompromisnému návrhu, ktoré 

mesto ponúklo obyvateľom nejaký záver tej petície bol, že obyvatelia vo väčšine nesúhlasia 

s realizáciou žiadneho bytového domu. Tá petícia bola nejakým spôsobom, zákonným 

spôsobom vysporiadaná, ale ja som to aj na stretnutí s vami viackrát povedal, že pokiaľ by 

sme sa my v meste mali riadiť proste pocitmi obyvateľov určitých častiach, kde konkrétne 

v tomto prípade jediné argumenty tých obyvateľov boli, že my to tu nechceme. Oni 

neargumentovali žiadnymi technickými argumentami, žiadnymi proste nejakými 

argumentami z hľadiska ochrany životného prostredia alebo fungovania, len tým, že my to tu 

nechceme, my by sme sa dostali do veľmi nepríjemnej situácie, lebo aj bytový dom na 

Lazorníku, ktorý pripravujeme, aj bytové domy ďalšie, sú vždy pri určitých obydliach, pri 

určitých, či už rodinných domoch alebo bytových domoch, vždy sú niekde pri komunikácii, 

cez ktorú vlastne sa bude realizovať samotná výstavba tých objektov, čiže k určitému 

obmedzeniu počas realizácie akejkoľvek výstavby dôjde. Čiže ja dávam návrh ten, že to 

posledné riešenie, ktoré sme vlastne predložili obyvateľom, toto riešenie navrhujem aj teraz 

dať do zastupiteľstva s tým, že sa opätovne tento pozemok bude ponúkať na predaj 

záujemcom o realizáciu privátnych bytov v tejto časti mesta. Čiže tento návrh je pripravený 

tak, že sa zrušujú tie dve uznesenia a pripravilo sa nové uznesenie, ale v tom istom znení, 

s tými istými podmienkami, dokonca aj na obrazovke ste teraz videli už pripravený určitý 

návrh tej spoločnosti, ktorá chce tie byty stavať. Sú to ľudia z Brezna, čiže nie je to žiadna 

developerská firma, ktorá nejakým spôsobom stavia byty na kšeft, ale sú to ľudia z Brezna, 

ktorí si pre vlastnú potrebu chcú postaviť bytový dom. Rozhodli sa, že svoje bývanie nebudú 

riešiť bývaným v rodinných domoch, že ich proste nejaký životný štýl je nadstavený na to, že 

chcú bývať v bytových domoch a chcú si pre vlastné potreby postaviť bytový dom. Z našej 

strany samozrejme, my sme ich tlačili do väčšieho počtu bytov, ale práve tým, aby sme vyšli 

v ústrety aj obyvateľom, tak sa ten počet bytov znížil, ale je v tom bytovom dome väčší počet 

ako oni požadovali na začiatku, čiže bude tam nejaký počet taký, kde sa ešte ďalší ľudia budú 

môcť prihlásiť, čiže nie je to len tých, ktorí sú združení v tom investičnom zámere. Ale ten 

počet je oveľa menší ako to, čo bolo plánované v dvoch bytových domov, ktoré na začiatku 

sme realizovali. Čiže myslím, že toto stačí k vysvetleniu. Ten projekt nie je ešte z hľadiska 

dispozície dokončený, lebo ho museli celý prerábať už druhýkrát proste, ale ten počet sa bude 

pohybovať tesne nad 20 bytov. Čiže tento počet bytov nemôže v žiadnom prípade nejakým 

negatívnym spôsobom ovplyvniť celé to sídlisko z hľadiska toho, že tam bude veľa áut, veľa 

zelene, veľa ľudí, atď. Je to počet, ktorý toto územie znesie bez akýchkoľvek problémov, lebo 

skutočne, šak ja som aj na tom predchádzajúcom stretnutí poslaneckom ukazoval proste 

všetky tie časti v Brezne, ktoré sú na ulici Fučíkovej, Sládkovičovej, Malinovského atď., že 

tie vzdialenosti od tých bytových domov sú podstate menšie ako sú v tejto časti. Čiže tu 



Strana 20 z 31 

 

naozaj z hľadiska legislatívy mesto spĺňa všetky proste predpoklady, že tam to bude 

bezproblémové. Je to oveľa veľkorysejšie, lebo to ostatné územie jednoznačne ostáva na 

zeleň, ihriská, proste oddych, atď. Čiže neplánuje sa tam, týmto pádom mesto už nebude 

plánovať žiadnu výstavbu v tejto časti nikdy. To územie skutočne ostáva už pre obyvateľov 

všetkých tých bytov na proste tú nejakú ich mimo bývanie, to vyžitie z hľadiska ihrísk, 

vravím, zelene, atď. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Dobre. Otváram rozpravu. Nech sa 

páči, kolegyne, kolegovia. Ako prvý, pán poslanec Barančok, nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: Ja len technickú. Pozemok, na ktorom budú vybudované 

parkovacie miesta, ktoré nie sú predmetom tejto súťaže, kto ich zaplatí a rovnako, pozemok, 

na ktorom bude realizovaný projekt sadových úprav, tá istá otázka. Kto to zaplatí? Či ten 

víťaz, ktorý postaví tú bytovku alebo mesto.  

 

Ing. arch. Ján Králik, poslanec: Ak môžem ja odpovedať aj naďalej. Samozrejme, že čo sa 

týka komunikácie a parkovísk, sú súčasťou projektu investora, čiže on bude stavať aj tú 

prístupovú komunikáciu plus tie parkoviská a tak isto aj zeleň, plus nejaké tie detské ihriská, 

sú súčasťou znovu projektu, ktorý oni vlastne predložia k územnému a stavebnému konaniu 

a investorom sú oni. Čiže celá táto investícia je ich, ale nebude to na súkromných pozemkoch, 

ale na mestských. Čiže toto od začiatku v zmluve bude deklarované, že oni musia tieto 

investície proste popri realizácii bytovky zainvestovať na mestských pozemkoch, ale budú 

súčasťou verejného priestranstva. Práve preto, aby sme si tam nevytvárali nejaký priestor, 

ktorý bude oplotený, ktorý bude súčasťou len toho bytového domu, bude to súčasťou 

verejného priestranstva, zelene atď., tak ako je to typické u nás vo všetkých sídliskách. Nikde 

nemáme zatiaľ realizáciu takého niečoho, že si vlastníci postavia oplotenie, bránu a za bránu 

nikto nebude môcť chodiť, že to bude len ich. Čiže toto je proste systém, ktorý je tak ako je 

u nás všade na sídliskách, tak bude aj v tomto prípade.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pán poslanec Hašan, nech sa páči.  

 

Ing. Milan Hašan, poslanec: Ďakujem. Otázka. Vieme, koľkí ľudia majú záujem sa pustiť do 

tohto bytového domu? A druhá otázka je, že tie byty, čo budú navyše, kto bude investovať? 

Tie byty, čo budú navyše, čo sa tam tí záujemcovia nenasťahujú, lebo to bude navyše, že kto 

bude to investovať?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Aby som uviedol na správnu mieru, my 

môžeme pozemok predávať len v rámci OVS so všetkými podmienkami, ktoré budú uvedené 

v uznesení alebo sú uvedené v uznesení. Čiže na základe toho sa bude musieť riadiť aj budúci 

zmluvný vzťah, takže dnes hovoriť o konkrétnom subjekte je podľa mňa absolútne predčasné 

a môžeme hovoriť o záujemcovi, ale nie o realizátorovi, lebo môže sa stať, že bude viac 

záujemcov a nestalo sa to raz. Takže, ale ako môžeš predniesť to, že čo má záujemca, lebo 

v podstate aby ste to vždy tak brali, je nejaký záujem. Pre transparentnosť je vyhlásená OVS, 

tie podmienky nie sú ani nejaké, poviem, vylučujúce pre, poviem, iných uchádzačov. To je 

veľmi dôležité, aby to vždy bolo nastavené takto. Ale môžeme hovoriť o záujemcovi, ktorý sa 

prihlásil a chce stavať v tej lokalite. Nech sa páči môžeš.  

 

Ing. arch. Ján Králik, poslanec: Ak môžem pokračovať. Čiže záujemca chcel pre vlastnú 

potrebu tých, ktorí združujú a chcú stavať, ak budú úspešní samozrejme vo VOS, tak oni 

chceli stavať 16 bytov pre svoje. Tým, že my sme ich nútili do dvoch bytových domov, aby sa 
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vlastne riešila bytová otázka pre ďalších ľudí, tak predpoklad toho, kde sa oni dostanú je 

nejakých 22, najnovšia, tak 22. Čiže bude tam vlastne asi 6 bytov navyše, ktoré oni predajú, 

ale investorom budú oni. Čiže oni normálne postavia komplet celú bytovku so všetkým všudy 

a zrejme budú si musieť nájsť 6 ľudí, ktorí kúpia alebo možno už na začiatku, že sa združia 

s nimi. Ale toto je ich predpoklad. Ale je to skutočne len informácia o človeku alebo 

o ľuďoch, ktorí majú záujem. Nič nie je isté, ako dopadne VOS.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Ďakujem. Pani poslankyňa 

Štugnerová, nech sa páči.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa: Ja som bola na oboch tých stretnutiach s občanmi 

a teda si myslím, že je toto naozaj veľmi kompromisné riešenie a že by sme ho mali 

odsúhlasiť. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší do 

rozpravy? Kolegyne, kolegovia? Ak nikto, rozpravu končím, žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) zrušuje uznesenie MsZ č. 

103/2019 zo dňa 26.06.2019 a uznesenie MsZ č. 132/2019 zo dňa 26.07.2019, obe v celom 

rozsahu, 2.) vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Breza a to novovytvorený 

pozemok, ďalej tak ako je uvedené v texte za prebytočný, 3.) schvaľuje spôsob prevodu 

nehnuteľného majetku mesta Brezna a to novovytvorený pozemok, ďalej tak ako je uvedené 

v texte, OVS, 4.) schvaľuje, ďalej tak ako je uvedené v texte, 5.) súhlasí, ďalej tak ako je 

uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 19 ZA. PROTI 1. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 196/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

 

 

 

Bod č. 6.11. – Odkúpenie nehnuteľnosti v k.ú. Brezno, lokalite Zadné Halny, 

od Blaženy Repkovej, Anny Baboľovej a Eleny Pikulovej 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k ďalšiemu bodu. Pod 

bodom 6.11. máme odkúpenie nehnuteľnosti v k.ú. Brezno, lokalite Zadné Halny od Blaženy 

Repkovej, Anny Baboľovej a Eleny Pikulovej. Poprosím k tomuto. Povieš ty? Ja len poviem, 

že snažíme sa nejakým spôsobom riešiť situáciu ohľadom aj verejného poriadku touto kúpou. 

Nechcem to viac nejako charakterizovať. Povedali sme si aj na pracovnom. Viac o tom, 
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oslovili nás občania z tejto lokality a v podstate riešime tam problém, ktorý tam momentálne 

vzniká kúpou tejto nehnuteľnosti. A poviem, tá prvotná cena bola podstate vyššia ako je 

navrhovaná 33 000 €, teraz máme koľko v návrhu? 21. Je to pre nás prijateľné z hľadiska 

riešenia na základe tej žiadosti obyvateľov, ktorí nás oslovili a mesto sa k tomu postavilo 

zatiaľ kladne. Nech sa páči, môžeš.  

 

Neuvedený: Takže ja už len v stručnosti. Jedná sa o prevod nehnuteľnosti nachádzajúcej sa 

na ulici Teheľňa 22. Predmetom prevodu bude rodinný dom a 4 pozemky. Na jednom je 

postavený rodinný dom, ostatné slúžia ako pridomová záhrada. Kúpnu cenu spomínal pán 

primátor a obsahom uznesenia je ešte, že všetky náklady spojené s prevodom vlastníckeho 

práva bude znášať mesto Brezno. Čiže je to 66 € správny poplatok za podanie návrhu na 

vklad a teda poplatok za overenie podpisov predávajúcich. To je všetko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: To je taká nehnuteľnosť, ktorú vieme 

využiť do budúcna na bývanie. Keby sme tam.  

 

Ing. arch. Ján Králik, poslanec: (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Otváram rozpravu, nech sa páči. Pán 

poslanec Ambros, nech sa páči.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec: Aký je tam teda zámer do budúcnosti s tým?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ja som vravel, že na poradách sme si 

prešli takéto prípady, lebo je to obdobný prípad mnohým, ktoré sme riešili, poviem, v tejto 

lokalite. Je to dom v blízkosti, no sú to Zadné Halny, v podstate časť, áno, toto je cesta na 

Vagnár, už si to určite vieš predstaviť. Takže pri Duhanovi, áno. Oproti.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec: Lebo z tejto fotky som nevedel.  

 

Neuvedený: To je posledný dom na pravej strane.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: A druhá otázka, neviem aká.  

 

Mgr. Pavel Amgros, poslanec: Že aký je tam zámer do budúcnosti s tým, s tou 

nehnuteľnosťou.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ja myslím, že vzhľadom aj na tú cenu 

a to, že by sme to vedeli, poviem, postupne nejako dať trošku aspoň do poriadku, tak určite by 

to bolo zaradené do možnosti nájomného bývanie, ktoré ponúkame ako mesto, čiže by sme 

pracovali s ľuďmi, ktorých máme v poradovníku. Určite by nebolo dobre, keby to len stálo 

ľadom, ako sa povie. Takže nech je to využité podľa môjho názoru v tomto čase takýmto 

spôsobom. Ak stačí tak. Pán zástupca Králik, nech sa páči.  

 

Ing. arch. Ján Králik, poslanec: Ja chcem len doplniť proste nejaké informácie k tej cene, že 

tam sa jedná zhruba, keď som to pozrel o nejakých 1 000 m2 pozemku, čiže tam je cena, keď 

poviem takú veľmi skromnú cenu, ktorá sa vlastne v Brezne už nepoužíva nikde, tých 10 

€/m2, čiže to len hodnota toho pozemku je 10 000 €, čiže tá nehnuteľnosť ďalšia má 11 000. 

Popritom po 10 000 sa predávajú garáže. 8 – 10 000 v Brezne. Čiže len na vysvetlenie, že toto 

skutočne je vec, ktorá nám stojí za to, aby sme eliminovali možné problémy, ktoré by mohli 
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v určitých lokalitách vznikať. Viac nepoviem, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pán poslanec Schmidt, nech sa páči.  

 

Robert Schmidt, poslanec: Ja som v podstate chcel asi len toľko povedať, čo asi aj ty, že 

naozaj aj do budúcna to vieme prerobiť a urobiť z toho nájomný dom, lebo to je akože škoda 

u tej nehnuteľnosti nechať to schátrať alebo predať to, aby to kúpil niekto, s kým my 

nebudeme súhlasiť, tak by to bolo super.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem. Pani poslankyňa 

Štugnerová, nech sa páči.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa: Ja si myslím, že je to dobré ako využiť na tie 

nájomné byty alebo ako nájomný dom, ale minule sme sa akurát rozprávali, že treba nejaký 

priestor hľadať na komunitné centrum, že či sa neuvažuje alebo či by to nebol vhodný objekt 

aj na to zriadenie komunitného centra.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ako môžeme si to prejsť s pani 

vedúcou. Ako pre krátkosť času a urgentne rýchle riešenie, ktoré sme zvolili, tak sme sa 

nemali kedy o tom baviť, ale ako budeme sa rozprávať aj o takejto možnosti. Ten pozemok je 

zaujímavý, rozloha veľká. Tak uvidíme. Dobre ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak 

nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) berie na vedomie ponuku Blaženy 

Repkovej, Anny Baboľovej a Eleny Pikulovej na odpredaj nehnuteľného majetku 

nachádzajúceho sa v k.ú. Brezno v lokalite Zadné Halny na ulici Tehelne 22, 2.) schvaľuje 

uzatvorenie kúpnej zmluvy, ďalej tak ako je uvedené v texte za kúpnu cenu 21 000 € do 

vlastníctva mesta Brezna v celosti v podiele 1/1 za podmienok, ďalej tak ako je uvedené 

v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 197/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

 

 

 

Bod č. 7. – Schválenie Dodatku č. 6 k Zmluve o výkone vo verejnom záujme č. 

388/2008 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 7. Predkladám ja, 
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spracoval útvar prednostu zastúpený pani prednostkou.  

 

Neuvedený: Takže predmetom návrhu je schválenie uzatvorenia dodatku č. 6 k zmluve 

o výkone vo verejnom záujme č. 388/2008 zo dňa 30.12.2008 medzi mestom Breznom ako 

objednávateľom a Slovenskou autobusovou dopravou, a.s. Zvolen ako dopravcom. 

Predmetom dodatku je zmena článku 12, odsek 7 zmluvy, kde sa pôvodná príloha č. 10 

nahrádza novou prílohou č. 10, ktorá vlastne tvorí prílohu tohto dodatku č. 6 a tohto 

uznesenia. Účelom uzatvorenie tohto dodatku je určenie nových tarifných podmienok 

maximálnej ceny cestovného lístky mestskej hromadnej dopravy pre obyvateľov mesta 

Brezno s trvalým pobytom v meste a ostatných cestujúcich. Súčasťou uznesenia budú 

samotné tie tarifné podmienky. V skratke k tomu môžem povedať, že čo sa týka obyvateľov 

mesta Brezno s trvalým pobytom v meste Brezne, v hotovosti bude cena lístka pre dospelú 

osobu a mladistvých po dovŕšení po 15-tom roku veku 0,50 €, na dopravnú kartu to bude 0,45 

€ s tým, že zľavnené jednorazové cestovné budú môcť využívať deti do dovŕšenia 6-teho roku 

veku u detí, po dovŕšení 6-teho roku až do dovŕšenia 15-teho roku veku, žiaci a študenti 

základných a stredných škôl, sprievodca dieťaťa v detskom kočíku, držiteľa preukazu ZŤP.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Žiaci a študenti majú zdarma. Takto to 

je potom v ďalšom.  

 

Neuvedený: Ja to upravím. Poviem. Držiteľa preukazu ZŤP, držiteľa preukazu ZŤP na 

invalidnom vozíku, držiteľa preukazu darca krvi, teda držitelia Zlatej Jánskeho plakety, 

diamantovej Jánskeho plakety alebo (nezr.), taktiež obyvatelia, ktorým vznikol nárok na 

starobný dôchodok, poberatelia invalidných dôchodkov s výnimkou čiastočných invalidných 

dôchodcov. Vlastne všetky tieto jednotlivé skupiny budú mať po vydaní dopravnej karty 

Obyvateľ mesta Brezno cestovné v MHD mestskej bezplatne. Ostatní cestujúci vlastne majú 

tie jednotlivé sadzby určené v tej druhej časti týchto tarifných podmienok. Podmienky na 

vydanie tejto dopravnej karty Obyvateľ mesta Brezno, základnou podmienkou je, že tá osoba 

musí mať trvalý pobyt v meste Brezne, nemôže mať nedoplatky, nemôže mať nedoplatky voči 

mestu a ním zriadených organizácií a už potom vlastne v tých jednotlivých bodoch tých 

tarifných podmienok sú určené podmienky za akých im bude táto karta Obyvateľ mesta 

Brezna na základe ktorých môžu využívať bezplatnú MHD v meste, vydaná. Toľko môžem 

v skratke k tomu povedať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Ďakujem. Otváram rozpravu. 

Prešli sme si aj tento bod na pracovnom stretnutí. Vidíte, že odkukali aj iné mesta, ešte aj to 

rozšírili. Pridávajú sa ďalšie a ďalšie. Takže. Ak nikto. Pán poslanec Struhár, prepáč. Nech sa 

páči.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec: Tak ja som nebol na pracovnom stretnutí po dlhej dobre, 

takže ospravedlňujem sa, mám jednu otázku. Mne sa tam páči, že sme tam zakomponovali to, 

že musia prísť s dokladom o tom, že musia prísť, že nemá nedoplatky. Lenže v podstate 

neviem, či je to pravdivá informácia alebo nie, ale niektorí, už v podstate aj takí, čo 

nedoplatky majú, si túto kartu doteraz vybavili. Ako to bude s nimi? Že či ju môžu využívať 

naďalej alebo im to nejako SAD-ka stopne a budú si ju musieť vybaviť nanovo?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: To si nemohli vybaviť túto kartu, lebo 

ešte tieto neboli dané do obehu.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec: Čiže to jedna pani povedala.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Áno. Ako momentálny stav je taký, že 

cestujú všetci zdarma, čo spĺňajú tie podmienky, ktoré tam boli uvedené, bez ohľadu na to, či 

sú občania, či majú kartu, či nemajú kartu, pretože SAD Zvolen nevedela v takom krátkom 

čase zabezpečiť technické prostriedky k tomu, aby jednoducho to takýmto spôsobom 

fungovalo. Vznikli tam nejaké technické komplikácie. My sme to akceptovali, ale šak 

komunikovali sme to aj s niektorými z vás, že budeme sa snažiť v spolupráci s nimi, aby to 

čím skôr bolo dané do prevádzky tak ako to bolo schválené. A myslené.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec: Informácia, že cestovali zdarma bola pravdivá, ale nie že 

nemali kartu. Teraz to eliminujeme tým, že pokiaľ nedonesie papier, že má vysporiadané voči 

mestu všetky svoje podlžnosti, má smolu, musí si platiť za MHD.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: On si môže kúpiť kartu, ale.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec: Ale nebude to tá špeciálna karta. Dobre, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Nech sa páči, pani poslankyňa 

Dzurmanová.  

 

PhDr. Petra Dzurmanová, poslankyňa: Ďakujem pekne. Tak ako sme sa rozprávali, bolo by 

vhodné, aby bola naozaj do januára taká vyššia osveta, aby si vedeli vybaviť tie karty. A ešte 

odpoviem aj pánovi poslancovi Struhárovi, keďže je to záležitosť, ktorá nevznikla zo dňa na 

deň, ale rieši sa už viac ako rok a pripravuje táto záležitosť, takže SAD-ka to vie urobiť tak, 

že tí, ktorí majú kartu, v prípade, že sa dostane informácia, že majú nejaké podlžnosti, oni tú 

kartu vedia zablokovať v podstate kedykoľvek. Neviem síce ale ako to bude fungovať, že keď 

raz donesie papier, kto bude potom ale dávať tú informáciu SAD-ke, že odrazu už to neplatí, 

že je to inak, že mu vznikla nejaká podlžnosť. Toto treba ešte nejak.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: To je na dohode len v rámci 

administratívy.  

 

PhDr. Petra Dzurmanová, poslankyňa: Áno, lebo tam stačí dodať iba ako keby mená a oni 

to vedia zo dňa na deň zablokovať, takže takto je to pomerne jednoduchý spôsob, ktorým sa 

dajú eliminovať takí ľudia a neplatiči.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Tam sa dá jednoducho kontrola tým, že 

každý polrok sa skontroluje, či má splnené podmienky na to, aby mu bola karta vydaná, 

prevádzkovaná.  

 

PhDr. Petra Dzurmanová, poslankyňa: Bolo by vhodné možno to aj zakomponovať do 

toho, že ten dajme tomu, v priebehu polroka, že sa tá kontrola uskutoční.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: To je naša vnútorná záležitosť. To 

nemusí byť vo všeobecných.  

 

PhDr. Petra Dzurmanová, poslankyňa: Nehovorím, že to musí byť tu, len niekde, aby 

skutočne to bolo nejakým spôsobom kontrolované.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Bude. Pán poslanec Schmidt, nech sa 
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páči.  

 

Robert Schmidt, poslanec: A tie karty sú nevydávané na dobu určitú? Nie?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Na jeden rok, sú na dobu určitú.  

 

Robert Schmidt, poslanec: Tak tam máš kontrolu.  

 

PhDr. Petra Dzurmanová, poslankyňa: (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Áno. Ale ako na rok.  

 

PhDr. Petra Dzurmanová, poslankyňa: Jaj ten papier dávajú na rok.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pán poslanec Obernauer, nech sa páči.  

 

Július Obernauer, poslanec: Ďakujem pekne. Pozerám záverečné ustanovenia, kde je v bode 

B – tarifné podmienky na dobu, údaj, účinnosť 01.11.2019. Máme 20.11.2019. Takže asi by 

to bolo dobré nejak upraviť, zmeniť a plne podporím, že naozaj v tomto treba robiť obrovskú 

osvetu, aby sa všetci dozvedeli.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Tie tarifné podmienky sú uvedené 

správne, lebo oni platia. Oni platia. Ten systém funguje, len nie sú splnené podmienky, že je 

to pre občana s trvalým pobytom. Nie je zabezpečený ten systém tak, ako je uvedený v tej 

zmluve. Ale tarifné podmienky proste fungujú, lebo tí ľudia chodia zadarmo. Čiže toto platí. 

Áno. Len vravím, že to platí momentálne.  

 

Neuvedený: (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Karta existuje, karta bola. Len oni 

nevedeli rozlišovať občan a neobčan, to bol pre nich technický problém, ktorý riešili pár 

mesiacov. Nech sa páči.  

 

Neuvedený: Ak si pozriete tie podmienky uplatňovania bezplatného cestovného, tak je tam 

uvedené, akým spôsobom sa bude táto karta podľa tohto nového dodatku jednoducho 

vybavovať. Prevybavenie dopravnej karty Obyvateľ mesta Brezno je žiadateľ povinný 

navštíviť dopravnú kanceláriu dopravcu, predložiť platný OP s trvalým pobytom na území 

mesta Brezno a fotografiu o rozmere 3,5 x 2,5 cm a zároveň potvrdenie MsÚ, že nemá 

nedoplatky. Potom, keď si pozriete, tie ďalšie ustanovenia, tak napríklad pre deti do 6 rokov 

je potrebné sa preukázať platným OP sprievodcu s trvalým pobytom na území mesta Brezno 

a na základe toho sa budú tieto karty vydávať. Bude to trošku iná forma dopravnej karty, ako 

to mala schválená Zvolenská SAD-ka pre napr. prímestské linky, lebo tieto budú jednoducho 

zabezpečené aj fotografiou.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Čiže usmievať sa všetci. Dobre. Ešte 

niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) schvaľuje uzatvorenie dodatku č. 6 

zmluva o výkone vo verejnom záujme č. 388/2008 uzatvorenej dňa 30.12.2008 v znení jej 



Strana 27 z 31 

 

dodatkov medzi, ďalej tak ako je uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 198/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 8. – Rôzne 

 

 

Bod č. 8.1. – Poskytnutie finančného príspevku Martinovi Ištvánovi v roku 

2019 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pod Prešli by sme k bodu 8. do bodu 

Rôzne. Pod bodom 8.1. máme poskytnutie finančné príspevku Martinovi Ištvánovi v roku 

2019. Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania zastúpený vedúcou. Nech sa 

páči.  

 

Neuvedená: Dobrý večer. Predkladáme vám žiadosť pána Ištvána v zmysle platného VZN č. 

11/2019 o podmienkach poskytovania nenávratného finančného príspevku mesta na obnovu 

pamiatkovej zóny mesta Brezno. Pán Ištván nám 20.09. predložil túto žiadosť, kam sme ešte 

dožadovali nejaké doklady, lebo nebola kompletná v zmysle tohto VZN a keďže splnil 

podmienky doposiaľ všetky, v súčasnosti tá rekonštrukcia strechy a brány prebieha, 

predkladáme túto žiadosť na schválenie o príspevok.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Ďakujem. Otváram rozpravu. 

Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Pán zástupca Králik, nech sa páči.  

 

Ing. arch. Ján Králik, poslanec: Ďakujem pekne za slovo. Môžem povedať, že vlastne 

dotyčný splnil skutočne všetky podmienky, bola spracovaná projektová dokumentácia, bolo 

mu dané kladné stanovisko z Krajského pamiatkového úradu. V súčasnej dobe vlastne 

omietky, izolácia, všetko podľa projektovej dokumentácie sú už viac-menej urobené. Niekedy 

tento maximálne budúci týždeň sa bude robiť vlastne definitívna povrchová úprava tej fasády. 

Komisia, ktorá tieto veci odobruje si to bola pozrieť, aj keď neprišli všetci, ale materiály boli 

poslané všetkým ľuďom. Nikto nemal žiadne nejaké pripomienky k tomuto riešeniu. 

Samozrejme my si pôjdeme po ukončení realizácie ešte to pozrieť, ale sú tam splnené 

skutočne všetky podmienky, ktoré vlastne VZN dáva týmto ľuďom, aby sa mohli uchádzať 

o tú dotáciu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Ešte niekto ďalší do 
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rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) schvaľuje poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku Martinovi Ištvánovi, Chalúpkova 16 97101 Brezno na rok 

2019 na projekt úprava fasády a oplechovanie vo výške 5 000 €.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 199/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 8.2. – Odúčtovanie využiteľného potenciálu z majetku mesta Brezno – 

účet 042 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pod bodom 8.2. máme odúčtovanie 

využiteľného potenciálu z majetku mesta Brezno – účet 042. Predkladám ja, spracoval odbor 

investičný, zastúpený vedúcim. Môžete predniesť.  

 

Neuvedená: Vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, zástupcovia primátora, 

vážené pani poslankyne, páni poslanci, vážení prítomní. V tomto prípade ide o odúčtovanie 

troch investícií za projektové dokumentácie, ktoré sa ako akcie nezrealizovali alebo žiadosti 

na projekty neboli úspešné a preto je potrebné ich odúčtovať ako zmarené investície a tak 

zreálniť hodnotu majetku, nakoľko aj táto účtovná položka vchádza do hodnoty majetku ako 

takého.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa 

páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna 1.) schvaľuje odúčtovanie 

využiteľného potenciálu z majetku mesta v celkovej hodnote 52 902 €.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Z 20 prítomných 20 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 200/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 
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Bod č. 8.3. – Návrh na schválenie dotácie na poskytovanie služby sociálneho 

taxíka v meste Brezno na rok 2020 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pod bodom 8.3. máme návrh na 

schválenie dotácie na poskytovanie služby sociálneho taxíka v meste Brezno na rok 2020. 

Predkladám ja, spracoval odbor starostlivosti o obyvateľa zastúpený pani vedúcou, nech sa 

páči.  

 

Neuvedená: Vážený pán primátor, pani poslankyne, páni poslanci, predkladáme návrh na 

schválenie dotácie na službu sociálneho taxíka na rok 2020 tak ako každoročne. Územná 

pôsobnosť, cieľové skupiny, všetko ostáva zachované tak ako doteraz, ale zmenou je, že 

v roku 2019 poskytoval službu spoločnosť (nezr.), ktorá zmenila obchodný názov na Lekáreň 

Lieky 24 a Slovenský Červený Kríž. Spoločnosť Lekáreň Lieky 24 žiadala stále vyššiu 

dotáciu. Na rok 2020 to už malo byť 1 500 € mesačne, čo by bolo skoro raz toľko, ako 

platíme Červenému krížu, preto sme sa rozhodli osloviť Červený kríž, či nemá k dispozícii 

ďalšie vozidlo a nemohlo by teda obed služby prevádzkovať. Po oslovení Červeného kríža asi 

do dvoch dní sa pani Dr. Stanová, riaditeľka ozvala, že áno, sú ochotní, majú vozidlo. Preto 

predkladáme návrh na schválenie dotácie pre Červený kríž na prevádzku oboch vozidiel, 

pričom výška dotácie na jedno vozidlo bude taká, ako v minulom roku, čiže 867 € na jedno 

vozidlo. Dokopy je to 1 734 € mesačne pre Červený kríž na obe vozidlá. Takže celková 

dotácia je 20 808 € na rok. Ak chceme službu teda zachovať v tomto rozsahu, tak je potrebné 

dotáciu schváliť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Ďakujem pekne. Otváram 

rozpravu. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Pán poslanec Barančok.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: (nezr.) je tam napísané, že môžu túto službu využívať aj 

obyvatelia s maloletými deťmi a prepravili pán Srnka 0 a Červený kríž 8, že či sú to vlastne 

všetci rodičia s maloletými deťmi alebo aká je to skupina.  

 

Neuvedená: Sú to rodičia s deťmi do 18 rokov, ale je prevda, že napr. využívajú ju viac-

menej len keď majú deti zdravotne postihnuté na inštitúcie najmä do školy. Čiže na bežnú 

prepravu. Ako boli tam aj obavy v minulosti, že sa to bude zneužívať, ale nezneužíva sa. Nie. 

Neni to využívané. V minulom roku sme mali asi 3 tie prepravy.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: V rámci tých prevozov, je ich naozaj 

veľa. To je nič. Dobre. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna schvaľuje dotáciu na poskytnutie 

služby sociálneho taxíka v meste Brezno na rok 2020 vo výške 20 808 € pre Slovenský 

Červený kríž v území spolok Banská Bystrica.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
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Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 201/2019, ktoré je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

 

 

 

Bod č. 9. – Ukončenie zasadnutia MsZ mesta Brezna 

 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: To je všetko, však? Ďakujem pekne, 

kolegyne, kolegovia. Poprosím vás, ak by sme si mohli prejsť dane. 
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–––––––––––––––––––––––––                                                         

    JUDr. Tomáš Abel, PhD.  v.r.                                         Mgr. Zuzana Ďurišová v.r. 

           primátor mesta                                                            prednostka MsÚ 

       

 

 

 

 

 

 

             

         Ing. arch. Ján Králik v.r.                                          Mgr. Daniel Struhár v.r. 

overovateľ zápisnice                                                         overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

 

V Brezne, dňa  26.11.2019            

                         Veronika Horváthová   v.r.

                                             zapisovateľka 

 
 

 


